
 

Szczecin, 2022-07-06 

PROTOKÓŁ nr 35/22 
z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie 

 

1. Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

2. Sprawdzenie listy obecności – stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad - przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 34/22. 

5. Zapoznanie się z otrzymaną korespondencją i wnioskami mieszkańców. 

6. Podjęcie uchwał. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Otwarcie obrad, przywitanie gości i członków Rady. 

W dniu 06 lipca 2022 r. o godzinie 18:30 odbyło się posiedzenie radnych w  siedzibie 

Rady Osiedla Dabie przy ul. Gryfińskiej 151 w Szczecinie. Posiedzenie otworzył 

Przewodniczący Paweł Kurdziałek, przywitał obecnych i przedstawił porządek 

obrad. 

Ad. 2 Sprawdzenie listy obecności. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Kurdziałek - Przewodniczący 

2. Łukasz Owczarek – Wiceprzewodniczący 

3. Małgorzata Wleklak – Sekretarz 

4. Grzegorz Bartosz – Członek Rady 

5. Marek Jakacki – Członek Rady 

6. Alina Kordowska - Członek Rady 

7. Marta Marczak - Członek Rady 

8. Łukasz Trociuk – Członek Rady 

9. Mirosław Górecki – Członek Rady 

 

Stwierdzono quorum – obecnych 9 radnych 

 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 4 Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Osiedla Dąbie nr 34/22 

Głosowało: 9 osób; ZA – 7 ; PRZECIW – 0 ; WSTRZYMAŁO SIĘ – 2 
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Ad. 6 Podjęcie uchwał: 

• Uchwała Nr 157-22 w sprawie zajęcia stanowiska do projektu planu miejscowego 

Dąbie – trasa Nowoprzestrzenna 2. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 8; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1 

• Uchwała Nr 158-22 w sprawie wydania opinii na dzierżawę gruntu na działce nr 114 

w obrębie 4032 położonej  w rejonie ul. Narewskiej. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 0; PRZECIW – 7; WSTRZYMAŁO SIĘ – 2 

• Uchwała Nr 159-22 w sprawie zmiany kwoty na realizację zadania do Budżetu 

Osiedlowego Dąbie 2019-2024 pn. „Wybieg dla psów w Dąbiu”. 

Głosowało: 9 osób; ZA – 7; PRZECIW – 1; WSTRZYMAŁO SIĘ – 1 

• Uchwała Nr 160-22 w sprawie przystąpienia do organizacji wraz z Aeroklubem 

Szczecińskim festynu dla mieszkańców pn. „FLY DAY” i przeznaczenia na ten cel 

kwoty 5.000 zł.  

Głosowało: 9 osób; ZA – 9; PRZECIW – 0; WSTRZYMAŁO SIĘ – 0 

 

Ad. 7 Sprawy bieżące: 

1) Udzielenie odpowiedzi na wniosek formalny Aliny Kordowskiej, który zawierał szereg 

pytań płynących od mieszkańców w sprawie osiedla: 

o Pyt. 1. Jaki jest status starań ze strony Rady, odnośnie wykonania 

modernizacji/remontu: chodnika przy ul. Mierniczej na odcinku SP 23, ul. 

Lekarskiej, ul. Nurkowej, ul. Warmińskiej ? 

▪ Odp. Po wyczerpaniu środków RO (1 mln zł na 5 lat kadencji), zostaną 

złożone wnioski do budżetu miasta o remonty tych ulic i chodnika. 

o Pyt. 2. Jakie wnioski zostały złożone w ramach budżetu osiedlowego na lata 

2019-2024  (1 mln zł)? 

▪ Odp. 1. Montaż dwóch aktywnych przejść dla pieszych w ciągu ul. 

Goleniowskiej (100 tys. zł), 2. Zakup i montaż urządzeń zabawowych 

na placu zabaw przy Przedszkolu Publicznym nr 43 (60 tys. zł), 3. 

Budowa 5 doświetlaczy na przejściach dla pieszych (250 tys. zł), 4. 

Budowa oświetlenia parku /skwer ks. Świetlińskiego (150 tys. zł), 5. 

Wybieg dla psów w Dąbiu (400 tys. zł). 

o Pyt. 3.  Dlaczego złożone wnioski nie zostały do dnia dzisiejszego przekazane 

do realizacji? Proszę podać kiedy i ile razy od złożenia poszczególnych 

wniosków Rada cokolwiek zrobiła w sprawie przyspieszenia realizacji 

zadania 

▪ Odp. 3. W realizacji są nr 1 i 4, zrealizowany to nr  2, przed 

zatwierdzeniem przez Radę Miasta to nr 3, procedowany przez WGK 
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to nr 5. Planowany jest jeszcze jeden ostatni wniosek za pozostałą 

drobną kwotę- w ustaleniach.  

o Pyt. 4. Które ze złożonych wniosków, mają szanse na realizację w czasie 

trwania obecnej kadencji Rady? 

▪ Odp. Nr 1, 2, 3, 5. Nr 4 – trudno określić czy ZUK zdąży to zrealizować 

(uzgodnienia, projekt, realizacja). 

o Pyt. 5. Czy Rada zamierza wystąpić do Generalnej Dyrekcji dróg, w sprawie 

ograniczenia wjazdu do Dąbia, samochodów ciężarowych powyżej 12t 

ładowności? 

▪ Odp. Tak, zakończyły się prace na węźle Kijewo więc rada wystąpi z 

pismem. 

o Pyt. 6. Czy Rada zamierza wystąpić w sprawie kontynuacji prac II etapu 

alejki głównej na cmentarzu? 

▪ Odp. Tak, rada wystąpi z pismem. 

o Pyt. 7. Czy Rada podjęła działania w kierunku stworzenia przestrzeni dla 

osób starszych? 

▪ Odp. RO Dąbie zaproponowała, aby grupa Seniorów dołączyła do 

stowarzyszenia Seniorów z Dąbia celem wspólnego działania bo 

mają już gdzie się spotykać a także pozyskują środki od miasta na 

działalność takich organizacji. 

o Pyt. 8. Czy Rada zamierza złożyć wniosek o finansowanie i doprowadzenie 

istniejących sygnalizacji świetlnych na terenie Osiedla Dąbie do 

obowiązujących przepisów ? 

▪ Odp. Tak, taki wniosek został złożony w ramach SBO 2023 autorstwa: 

Marcin Biskupski, Małgorzata Wleklak, Paweł Kurdziałek. 

2. Ustalenia dot. Fly Day 2022: 

a. Pismo z prośba o sponsoring/przekazanie gadżetów na festyn FLY DAY do 

Marina Developer przy ul. Pomorskiej. 

b. Organizacja strefy artystycznej (występy/pokazy szkół tanecznych, klubów 

sportowych) podczas festynu. 

 

Ad. 9 Zamknięcie obrad. 

Na tym zebranie zakończono. 

 

 

Małgorzata Wleklak 

 

…………………………………….…………  

Sekretarz Rady Osiedla  

Protokół sporządziła 

 

 

Paweł Kurdziałek  

 

………………………………………...… 

Wiceprzewodniczący Rady Osiedla 

Protokół zatwierdził 

 

 


